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PYTANIA ZADANE PRZEZ GMINY DO DNIA 22.05.2025 R. 

DO PROJEKTU „AUTOBUSY DLA SZKÓŁ Z ŁÓDZKIEGO” 

 

1 Pytania otrzymano: 21.05.2025 11:51 i 21.05.2025 12:05 

PYTANIE 1: Zwracam się do Państwa z prośbą o wyjaśnienie dotyczące Kryterium oceny merytorycznej 

Wniosku o przyznanie pomocy finansowej z budżetu Województwa Łódzkiego w ramach Projektu 

"Autobusy dla szkół z łódzkiego". Uczniowie będący mieszkańcami Gminy są dowożeni do szkół 

położonych na terenie naszej gminy, a uczniowie posiadający orzeczenia o potrzebie kształcenia 

specjalnego/orzeczenia o potrzebie zajęć rewalidacyjno - wychowawczych również do szkół 

specjalnych, integracyjnych, przedszkoli, czy ośrodków znajdujących się w Łodzi i Pabianicach 

umożliwiając w ten sposób realizację zaleceń wynikających z orzeczeń. Zawieramy również umowy 

indywidualne z rodzicami dzieci/uczniów niepełnosprawnych na zwrot kosztów przejazdów rodzica do 

szkoły/przedszkola własnym samochodem, gdzie przewóz i opiekę zapewniają rodzice do Łodzi czy 

Piotrkowa Trybunalskiego. Dotyczy zakupu autobusu/busa z przeznaczeniem dla uczniów 

niepełnosprawnych. Proszę o odpowiedź na pytanie czy we Wniosku należy uwzględnić wszystkie 

placówki, do których są dowożeni uczniowie: transportem gminnym, autobusem szkolnym oraz 

samochodem osobowym przez rodziców, z którymi zostały zawarte umowy? 

ODPOWIEDŹ 1: Regulamin naboru nie zawiera ograniczenia, które wskazywałoby, że brane pod uwagę 

mogą być wyłącznie szkoły zlokalizowane na terenie gminy Wnioskodawcy. W liczbie szkół, do których 

dowożeni są uczniowie, mogą zostać uwzględnione również szkoły znajdujące się poza terenem danej 

gminy w przypadku, gdy taki dowóz stanowi spełnienie ustawowego obowiązku dowozu 

dzieci/młodzieży do szkół przez Gminę.  

PYTANIE 2: 2. Czy należy uwzględnić we Wniosku wszystkich dowożonych uczniów do wyżej 

wymienionych placówek? 

ODPOWIEDŹ 2: Regulamin naboru nie zawiera ograniczenia, które wskazywałoby, że brane pod uwagę 

mogą być wyłącznie uczniowie dowożeni do szkół zlokalizowanych na terenie gminy Wnioskodawcy. W 

liczbie uczniów dowożonych do szkół, mogą zostać uwzględnione również uczniowie uczęszczających 

do szkół znajdujących się poza terenem danej gminy w przypadku, gdy taki dowóz stanowi spełnienie 

ustawowego obowiązku dowozu dzieci/młodzieży do szkół przez Gminę.  

2 Pytania otrzymano: 22.05.2025 11:00 

PYTANIE 1: W związku z ogłoszonym naborem wniosków do Projektu „Autobusy dla szkół z łódzkiego” 

mam pytanie odnośnie liczby uczniów dowożonych do szkół w roku szkolnym 2023/2024 oraz liczby 

szkół, do których dowożeni są uczniowie. Dane te należy podać w części merytorycznej wniosku. 
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Gmina własnymi autobusami dowozi uczniów do szkół znajdujących się na naszym terenie oraz 

dodatkowo busem są dowożeni uczniowie niepełnosprawni zamieszkujący na terenie naszej gminy 

uczęszczający do szkół na terenie naszej gminy oraz gminy sąsiadującej. Niektórzy uczniowie 

niepełnosprawni są dowożeni przez ich rodziców własnymi samochodami do szkół w naszej gminie oraz 

do gmin ościennych (mają zawarte umowy z gminą na zwrot kosztów dowozu). Czy w liczbie uczniów 

dowożonych do szkół możemy uwzględnić również wszystkich ww. uczniów niepełnosprawnych? 

ODPOWIEDŹ 1: Regulamin naboru nie zawiera ograniczenia, które wskazywałoby, że brane pod uwagę 

mogą być wyłącznie uczniowie dowożeni do szkół zlokalizowanych na terenie gminy Wnioskodawcy. W 

liczbie uczniów dowożonych do szkół, mogą zostać uwzględnione również uczniowie uczęszczających 

do szkół znajdujących się poza terenem danej gminy w przypadku, gdy taki dowóz stanowi spełnienie 

ustawowego obowiązku dowozu dzieci/młodzieży do szkół przez Gminę.  

PYTANIE 2:Czy w liczbie szkół, do których dowożeni są uczniowie możemy uwzględnić również szkoły 

znajdujące się poza terenem naszej gminy, do których są dowożeni uczniowie niepełnosprawni busem 

gminnym lub przez rodziców własnymi samochodami?, 

ODPOWIEDŹ 2: Regulamin naboru nie zawiera ograniczenia, które wskazywałoby, że brane pod uwagę 

mogą być wyłącznie szkoły zlokalizowane na terenie gminy Wnioskodawcy. W liczbie szkół, do których 

dowożeni są uczniowie, mogą zostać uwzględnione również szkoły znajdujące się poza terenem danej 

gminy w przypadku, gdy taki dowóz stanowi spełnienie ustawowego obowiązku dowozu 

dzieci/młodzieży do szkół przez Gminę.  

PYTANIE 3: Do jednej ze szkół podstawowych na terenie naszej gminy w roku szkolnym 2023/2024 

dowożony był tylko uczeń niepełnosprawny busem gminnym. Czy tą szkołę możemy uwzględnić w 

liczbie szkół? 

ODPOWIEDŹ 3: Zgodnie z zapisami Regulaminu naboru, szkoła, do której w roku szkolnym 2023/2024 

dowożony był nawet tylko jeden uczeń niepełnosprawny, może zostać uwzględniona w liczbie szkół 

wskazanych we wniosku.  

3 Pytania otrzymano: 22.05.2025 15:15 

PYTANIE 1: W związku z ogłoszonym naborem „Autobusy dla szkół z łódzkiego" oraz określeniem w 

informacjach ogólnych następujących zapisów: 

„Projekt „Autobusy dla szkół z łódzkiego” jest realizowany w latach 2025-2027 przez Departament 

Infrastruktury Wydział Planowania i Inwestycji Transportowych Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego w Łodzi.". Proszę o informację czy ogłoszony nabór dotyczy realizacji 

projektów tylko w tym roku - 2025, a na kolejne lata 2026 i 2027 będą ogłaszane kolejne nabory? Czy 

jest to nabór na trzy lata czyli 2025, 2026, 2027 i to Wnioskodawca wskazuje w Harmonogramie 

płatności, w którym roku będzie realizował zadanie i tym samym wskazuje Urzędowi Marszałkowskiemu, 

w którym roku ma wypłacić środki finansowe na jego realizację? 
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ODPOWIEDŹ 1: Informujemy, iż obecnie prowadzony nabór dotyczy realizacji projektów obejmujących 

okres lat 2025–2027. Oznacza to, że wnioskodawca ma możliwość wskazania w Harmonogramie 

płatności, w którym roku planuje realizację zadania oraz wnioskowanie o wypłatę środków finansowych 

odpowiednio do wskazanego terminu. Jednocześnie informujemy, że na chwilę obecną nie zostały 

podjęte decyzje dotyczące ewentualnego ogłoszenia kolejnych naborów w ramach tego projektu w 

przyszłości. Ewentualne ogłoszenie nowych naborów pozostaje w gestii Zarządu Województwa 

Łódzkiego. 


